
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 28. februar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 530
På Danmarks Statistiks hjemmeside opgøres børn af efterkommere. I definiti-
onen hedder det ”Børn af efterkommere er født i Danmark og har forældre,
hvoraf mindst én er efterkommer, og ingen af forældrene har dansk oprindel-
se. I Danmarks Statistiks klassifikation af herkomst findes tre grupper: perso-
ner med dansk oprindelse, indvandrere og efterkommere. Børn af efterkom-
mere indgår som en del af kategorierne personer med dansk oprindelse og ef-
terkommere. Børn af efterkommere er derfor en særskilt kategori, der ikke må
summeres med de tre overordnede herkomstgrupper.” Vil ministeren redegø-
re for, hvorfor man ønsker at opgøre antallet af børn af efterkommere, og
hvornår man har begyndt denne opgørelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Josephine Fock (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Josephine.Fock@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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